
 

 

                Ljubljana,  28. 2. 2024 
 

ZAPISNIK 
 
8. redne seje upravnega odbora Badmintonske zveze Slovenije (UO BZS), ki je bila v sredo 28. 
2. 2024 v sejni dvorani športnega centra Dolgi most, Dolgi most 6a, 1000 Ljubljana od 19:00 do 
21:10 ure. 
 
Prisotni:  Dejan Bajuk, Rok Trampuž, Gašper Krivec, Matic Ivančič, Ivan Koncut, 

Patrik Riboli in Maja Pohar Perme  
Odsotni:   
Ostali prisotni:  Matevž Šrekl (sekretar) 
 

Predlagam naslednji dnevni red: 

1. Pregled realizacije sklepov predhodne seje in korespondenčnih sej (D. Bajuk) 

2. Realizacija finančnega plana in odprti razpisi (D. Bajuk, M. Šrekl) 

3. Trenersko delo in razpis za NPŠŠ (M. Šrekl) 

4. Razprava o tekmovalni sezoni (vsi) 

5. Članarine za leto 2024 (M. Ivančič, M. Šrekl) 

6. Predlog sodelovanja z opremljevalcem (M. Šrekl) 

7. Razno 

7.1. Prošnja BK Mengeš 
 
 
Na podlagi predlaganega dnevnega reda in diskusije so bili sprejeti naslednji sklepi: 
 

1. Pregled realizacije sklepov predhodne seje in korespondenčnih sej (D. Bajuk) 

 
Predsednik ja predstavil dogajanje od pretekle seje. Člani so se dogovorili, da se nadaljuje 
pogovore s Hrvaško zvezo glede Športnih iger mladih, BZS pa potrjuje sodelovanje pri projektu. 
Sekretar je še pojasnil, da je bil članom ballpool poslan razpis glede sodelovanja pri 
mednarodnih turnirjih. Odziva ni bilo, tako da so se začeli pogovori s posameznimi dobavitelji 
glede sodelovanja in sponzoriranja Zveze. Zanimanja za sodelovanje sta pokazala dva 
dobavitelja s katerima se bo nadaljevalo pogovore. Korespondenčno je bil sprejet sklep, da BZS 
podpre kandidaturo Andreja Poharja za podpredsednika Badminton Europe. Volitve za 
podpredsednika bodo na redni letni skupščini BE v mesecu maju 2024. 
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Sklep št. 1: 
UO je potrdil zapisnik pretekle seje in korespondenčne seje. 
 

2. Realizacija finančnega plana in odprti razpisi (D. Bajuk, M. Šrekl) 

 

Predsednik je povedal kakšno je finančno stanje, del sponzorskih sredstev bo nakazano v 
naslednjih dneh.  M. Šrekl je glede na objavljen razpis in rezultat uvrstitve badmintona na 21. 
mesto športov, 2. razred, spremenil predviden finančni načrt, kjer se pričakuje več sredstev iz 
strani MGTŠ. R. Trampuž je predstavil še Letni delovni načrt reprezentanc.  

 

Sklep št. 2: 

Člani UO so sprejeli predlagan spremenjen finančni plan za leto 2024 in Letni delovni načrt 
reprezentanc. 

 

3. Trenersko delo in razpis za NPŠŠ (M. Šrekl) 

Predsednik je povedal, da je bil objavljen razpis za NPŠŠ za obdobje 2024 do 2028, BZS je za 
naslednjo obdobje dobila eno mesto. Člani UO so pregledali možne kandidate in se strinjali, da 
se za naslednje obdobje na 1. mesto postavi Majo Kersnik, Denisa Peshekhonova pa se postavi 
na 2. mesto kot možno rezervo. Predstavljena je bila srednjeročna strategija panožne športne 
šole za obdobje 2024-2032 in štiriletni program organiziranosti in delovanja nacionalne 
panožne športne šole za obdobje 2024-2028 namenjen športni vzgoji otrok in mladine 
usmerjenih v kakovostni in vrhunski šport. Nadalje so člani debatirali glede trenerskega dela v 
SNBC in se strinjali, da se predsednik in sekretar pogovorita z obema trenerjema (Maja Kersnik 
in Denis Peshehkonov) in naredijo plan dela do konca sezone.  

 

Sklep št. 3: 

Člani UO so soglasno potrdili, da se na razpis za NPŠŠ na 1. postavi Majo Kersnik in na 2. mesto 
Denis Peshekhonov. Člani UO so soglasno sprejeli srednjeročno strategijo panožne športne šole 
za obdobje 2024-2032 in štiriletni program organiziranosti in delovanja nacionalne panožne 
športne šole za obdobje 2024-2028 namenjen športni vzgoji otrok in mladine usmerjenih v 
kakovostni in vrhunski šport. 

 

Sklep št. 4: 

Člani UO nalagajo OVŠ, da za trenerje, ki sodelujejo z BZS, do konca maja pripravi naloge in cilje. 

 

4. Razprava o tekmovalni sezoni (vsi) 

M. Šrekl je predstavil vprašanje BK Medvod glede lanskoletne spremembe tekmovalne sezone 
iz koledarskega leta na šolsko leto. Po razpravi se je predlagalo, da se z posvetovalno anketo 
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klube povpraša o njihovem mnenju. 

Sklep št. 5: 

UO je sprejel, da Patrik Riboli do prihodnje seje pripravi anketo z vprašanji.  

 

5. Članarine za leto 2024 (M. Ivančič, M. Šrekl) 

Člani so se pogovarjali o članarinah za leto 2024 in zneskih za tekmovalne licence za igralce. 
Strinjali so se, da je potrebno zneske ohraniti enake, se bo plačevanje teh zneskov obdržalo na 
koledarsko leto, tako da se bo tekmovalne licence začelo na novo obračunavati z letošnjimi 
turnirji. Konec marca bodo klubi obveščeni o zneskih vračil in koriščenju vračila članarin za leto 
2023, 2024 in tekmovalnih licenc za 2023. Do vračil bodo upravičeni klubi, ki imajo poravnane 
vse obveznosti do BZS. 

 

Sklep št. 6: 

Člani UO so soglasno znesek članarine za leto 2024 in sicer 200,00 EUR za klub, ter znesek 
tekmovalne licence 10,00 EUR. 50% zneska od članarin in tekmovalnih licenc klub dobi vrnjeno 
preko članov Ballpoola. 

 

6. Razno 
6. 1. Prošnja BK Mengeš 

G. Krivec je predstavil prošnjo BK Mengeš za pomoč v obliki žog, saj so v lanskoletnih poplavah 
utrpeli škodo. Poleg tega pa zaradi renovacije dvorane že celotno sezono gostujejo v drugih 
dvoranah.   

 

Sklep št. 7: 

Člani UO so sprejeli, da se BK Mengšu odobri 2 škatli rabljenih žog in 10 škatel novih žog. 

 

6. 2. Sprememba A turnirjev in uvedba Masters turnirja 
I. Koncut je predstavil idejo o ponovni uvedbi Masters turnirja. V sami razpravi o tem turnirju 
so se člani dotaknili tudi trenutnih A turnirjev, na katerih ne nastopajo najboljši slovenski 
igralci. Vsi so se strinjali, da je potrebno spremeniti format A turnirjev in obenem ponovno 
organizirati Masters turnir. Vsak od članov do prihodnje seje pripravi predlog formata A 
turnirja, ki se bo nato sprejel do konca sezone. 

Naslednja seja bo predvidoma v mesecu aprilu. 

 
 
Zapisal:            Dejan Bajuk,   
Matevž Šrekl, sekretar BZS                    predsednik BZS  


